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Posiedzenie Zarządu odbyło się w dniu 05.02'20l4.. o godz' 180 w Gimnazjum Publicznym
nr I w Czechowicach Dziedzicach przy ul. Polnej 33.

w posiedzeniu udział wzięli cŻłonkowie Zarządu: KaŻimierŻ Urbariski_ Krystyna Gwizdoń'
Mafia s1olarska. Jan ŚwierkoŚ7

I1l. Podczas pos iedzen ia Zarząóu'.
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PrŻewodniczący Kazimierz Urbański rozpoczął posiedzenie od przywitania prŻybyłych
członków Zarządu.
Stwierdził. iz posiedzenie ZarŻądu osiedla 

',Renardowice" 
jest prawomocnę, ponie\ł.!ż

bierze w nim udział 4 członków, co stanowi więcej niz połowę statutowego składu
Zarząd\r.

odcz}'tano Protokół ff 9/l3 Ż dnia 04.12'13 roku oraz Protokół nr 1/l'1 z dnia
08.0l.2014 roku z zebtań zarządu ()siedla ,,Renardowic€'' i dokonano jednogłośnie ich
przyjęcia.
Podczas posiedzenia ustalono miejsce zabudowy nowej tabl;cy ogłoszeniowej,
wyznaczono miejsce przy ulicy szkolnej, pomiędzy blokiem 47 a sk|epem z pieczJwem
firmy ''Brzęczek''.
Przewodniczący przedstawił listę l0 osób, które wezmą udział w I turze kulsu
komputerowego dla seniorów' Kurs będzie odbywał się w Gimnazjum Publiczrym nr 1

w Czechowicach'Dziedzjcach. taz w tygodniu, w czwańki, począwszy od 6 lutego do
czerwca br. Tlwa nabór na lI turę kursu komputerowego' który rozpocznie sie we

rvrześniu 20l4 roku' Lista będzie obejmowaó również l0 osób.

w związku z wnioskiem mieszkańców ulicy Barbary w sprawie Pani okutą która
mieszka w za$dżających jej bezpieczeństwu warunkach (dom bez dachu, posesia
zaglacona jest siedliskiem szczu!ó\ł), pŹewodnlczący złożyl stosowne pismo do
Burmistrza Czechowic-Dziedzic.
PrzewodnicŻący poinformował, że w zatwie.dzonym budzecie "osiedla Renardowice"
na 2014lok, brakjest zadania dotyczącego remontu ulicy Górnej.
Pani Krystyna Gwizdoń w związku z licznymi prośbami mieszkańców po raz kolejny
zawnioskowała o postawienie zadaszenia (wiaty) w Parku na osied]u ''Renardowice"'
Parkjest miejscem, z kórego coraz liczniej korzystają nie tylko mieszkańcy tutejszego

osiedla, ale też całego miasta. w więksŻości są to rodzice z dziećmi. Zarówno w upalne
jak i deszczowe dni brak jest schronienia przed niekorz)stnymr warunkami
pogodowymi. Niejednokrotnie Po kilku minutach mieszkańcy przebywający w paiku



z małymi dŻiećmi zmuszeni są opuścić park z powodu braku cienia czy też schronienia
przed opadami.

9. Pani Maria Stola{ska wnioskowała:
a) o prŻesunięcie przejścia dla pieszych na ulicy Szkolnej naprzeciw posesji Państwa

wiewióra.
obecne przejście z jed.ej strony prowadŻi na podwyższoną studzienkę, z drugiej
strony przejścia nie ma obniżonych krawężników przy wejściu na chodnik.

b) o oczyszczanie ulic po jesienn;łn opadaniu ]iści i drobnych gałęzi ( po wichurach
brak odpł1rvu wody, zablokowane liśćmi)'

l0. Pan Jan Świerkosz poinformował, źe naprzeciw Państwa Molów przy ulicy węglowej
usunięto wotki Ż piaskiem i teren zabezpieczono przez połoźenie podwyższonych pbł
betonowych, aby nie dostawała się woda.

l1. Ustalono termin następnego posiedzenia Zarądu la dzień 05.03.2014r. o godz. l8@'
12. wyznaczono dyżur członka Zarządl na dzień 05.03.20]4r. o godz' l8@ (będzie go

pełniła: Krystyna Gwizdoń )'

IV. Zakończenie posiedzelia ptzez Przew odr1iczącego Zarządu.

Sporządziła:
sekreta.z Zażądu Krystyna GwiŻdoń

Zatwierdził:
P rzew o dni czący Zarządtl
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